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Protokół Nr XXIII/2012 z XXIII sesji   

Rady Miejskiej w Złotym Stoku, 

która odbyła się w Urzędzie Miejskim w Złotym Stoku 

w dniu 28 grudnia 2012r. 

 

Godzina rozpoczęcia: 8
05

, zakończenia: 8
15

 

Stan Rady: 15 osób, obecni 14 osób, nieobecni: 1osoba (Ł Karski). 

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 

1. Stanisław Gołębiowski – Burmistrz Złotego Stoku, 

2. Irena Biskupska – Skarbnik Gminy, 

3. Barbara Tomasik – Korman – Sekretarz Gminy, 

4. sołtysi wg załączonej list obecności, 

Porządek posiedzenia: 

1) Otwarcie obrad. 

2) Przyjęcie porządku dziennego.  

3) Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia wieloletniej prognozy finansowej Gminy Złoty 

Stok. 

4) Sprawy róŜne. 

5) Zamknięcie obrad. 

 

Ad. 1 i 2 

Otwarcie obrad i przyjęcie porządku dziennego. 

 Przewodnicząca Rady Miejskiej Pani Krystyna Grzech o godz. 8
05

 otworzyła XXIII 

sesję Rady Miejskiej. Po przywitaniu radnych i gości oświadczyła, Ŝe zgodnie z listą 

obecności w posiedzeniu uczestniczy 14 radnych, co stanowi kworum pozwalające na 

podejmowanie prawomocnych uchwał. Następnie Przewodnicząca Rady odczytała porządek 

obrad. 

 

Rada Miejska w Złotym Stoku jednogłośnie (głosami 14 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących) 

przyjęła porządek obrad. 

 

Ad. 3: 

Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia wieloletniej prognozy finansowej Gminy Złoty 

Stok. 
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Przewodnicząca Rady przypomniała, Ŝe na poprzedniej sesji przedstawiona została 

pozytywna opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej we Wrocławiu, przedstawione zostały 

równieŜ opinie stałych Komisji Rady. 

 

Rada Miejska w Złotym Stoku jednogłośnie (14 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących) podjęła 

uchwałę Nr XXIII/174/2012 w sprawie przyjęcia wieloletniej prognozy finansowej Gminy 

Złoty Stok. 

 

Ad. 4: 

Sprawy róŜne. 

J. Tichanowicz oznajmił, Ŝe nie naprawiono tablicy na „Złotej ŚcieŜce”, znajdującej się przy 

ul. Sienkiewicza. Dodał, Ŝe odcinek drogi, łączący ul. Sienkiewicza z „Hubertusem”, przez 

który przebiegają cztery szlaki turystyczne, jest najgorszym odcinkiem drogi w całej gminie. 

Znajdują się tam głębokie kałuŜe. Burmistrz oznajmił, Ŝe ta część drogi naleŜy do 

Nadleśnictwa.  

 

B. Klita zapytała, czy po Nowym Roku będą pracownicy interwencyjni w Płonicy? Burmistrz 

zaprzeczył, dodając, Ŝe dzisiaj są ostatni dzień w pracy.  

 

Ad. 5: 

Zamknięcie obrad. 

 

 W związku z wyczerpaniem się spraw Przewodnicząca Rady Miejskiej w Złotym 

Stoku zamknęła o godz. 8:15  XXIII sesję Rady Miejskiej. 

 

 

 

Protokołowała: Weronika Gołdyn 

 

 


